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适用范围:
广泛应用于家具加工行业、家装业、木工装饰业、门业、木制工艺品金属制品，石材等行业的加工制作。

机型特点：
床身采用优质钢结构焊接而成,经过二次淬火处理，稳定性较高。

配备大功率步进驱动电机，X、Y、Z轴均采用进口直线运动导轨，运行平稳，免维护，使用寿命高。

采用高精齿轮齿条传动,最高运行速度可达30M/MIN,雕刻1MM小字清晰分明。
主轴电机采用意大利HSD风冷主轴,每分钟18000转,适合于木制品行业长时间加工。

超强吸力真空装置，内置负压储气设备 400立升大流量真空泵，使工件定位牢固，快捷。
先进的专业控制系统兼容多种指令格式，可实现断电、断点、隔天加工功能，更方便省力。

备注：本机型可选配伺服控制系统，整机性能加工效率可提高50%。
FC-1325MA性能参数
	外形尺寸
	1850*3000*1600mm

	X、Y轴工作行程
	1300*2500mm

	Z轴行程
	>220mm

	平台尺寸
	1340*2500mm

	最大运行速度
	30m/min

	最大进料高度
	220mm

	分辨率
	0.025mm

	雕刻指令
	G代码、uoo.mmg.plt

	软件运行环境
	Windows98/2000/xp

	功率（不含主轴）
	2KW

	工作电压
	AC380V/50HZ

	主轴功率
	6.0KW（HSD）/4.5KW(国产可选)

	主轴转速
	6000-18000rpm/min

	工作方式
	步进（齿条传动）


联系人：吴霖                              北京珂明伟业科技发展有限公司
电话：010-60277122手机15001016657           传真：010-60273123

网址：www.kemingchina.com              E-mail：kemingchina0125@126.com
地址：北京市丰台区南三环中路70号南曦大厦D座801    邮编：102609  

工厂地址：北京市通州区张家湾镇里二泗工业园124号
FC-1325MA

Scope of application: 
Widely used in furniture processing industry， upholstery, decorative woodwork, doors, woody handicrafts and metal product and stone product.
Features of the machine: 

The lathe welded use high-quality steel,by secondary quenching processing that ensures the high stability.
Equip large power stepping drive motor;X,Y,Z axises chosen imported straight moving rails,smoothly running,without maintainion,long used.

Using high accurate pinion and rack transmission. The highest speed is 30m/min. It can clearly engrave the 1mm small word.
Spindle use Italy HSD water-cold spindle,18000rot/min,fit for long time producing in the woodwork line

Overstrong suction vacuum fittings,install negative pressure reservoir equipment，400L large space vacuum pump, the parts orientate fastness,swift.
Advanced industrial controlling system is compatible to many dictate formats that can operate after accident or next day processing so it is very convenient.
Remark:This machine can fit for servo system that make efficiency increase 50%.
FC-1325MA Performance parameter: 

	Outer dimension
	1850*3000*1600mm

	X,Y axis travel
	1300*2500mm

	Z axis travel
	＞220mm

	Table area 
	1340*2500mm

	Max running speed
	30m/min

	Max engraving speed
	15m/min

	Max feed-in height 
	220mm

	Command language 
	G code, M code

	Software operating environment
	Windows98/2000/xp

	Power (not include spindle)
	2kw

	Work voltage 
	380v/50Hz

	Spindle power
	6.0kw(HSD)/4.5KW(domestic for chosen)

	Spindle rotating speed
	6000-18000rpm/min

	Work mode
	Stepping(rack transmission)
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